

1、中英文企业名称、地址

联想集团

Lenovo Group.

北京市海淀区创业路6号 No.6, Chung Ye Road, Haidian District, Beijing

2、中英文企业及产品简介

联想集团是一家营业额达 460 亿美元的《财富》世界 500 强公司，是全球消费、商用以及企业级创新科技的领导者。根据 IDC 公布的 2015 年第二季度全球 PC 市场调查报告，联想以 20.3% 的份额稳居全球第一，这已经是连续 9 个季度保持全球第一，联想是世界最大的计算机厂商。

Lenovo Group is a \$46 billion global Fortune 500 company and a leader in providing innovative consumer, commercial, and enterprise technology. According to IDC announcement about 2015 Q2 worldwide PC market survey report, in the nine consecutive quarters, Lenovo keeps NO.1 with a 20.3% as the biggest PC manufacturer in the world.



联想为用户提供安全及高品质的产品组合和服务，包括个人电脑（经典的 Think 品牌和多模式 YOGA 品牌）、工作站、服务器、存储、智能电视以及智能手机（包括摩托罗拉品牌）、平板电脑和应用软件等一系列移动互联产品。

Our portfolio of high-quality, secure products and services covers PCs (including the legendary Think and multimode YOGA brands), workstations, servers, storage, smart TVs and a family of mobile products like smartphones (including the Motorola brand), tablets and apps



3、企业联系方式

电话：010-58869242

TEL: 010-58869242

邮箱：panaq@lenovo.com

E-MAIL: panaq@lenovo.com